
   

 

   

 

SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 24-11-20 kl. 18:30-20:30.  

Plats: Byhagsvägen 18, Hemma hos Anders Eriksson 

Ordinarie ledamöter:  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com) 

Per Böe (per.boe@telia.com)  

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Sofia Ferm (sofia.ferm@uddevalla.se) 

Suppleanter:  

Jasmina Salja Pajic (jasmina_pajic@hotmail.com)  

Anders Eriksson (erikssonanders1980@gmail.com)  

 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet. 

2. Val av justeringsman 

Styrelsen väljer Per Böe till justeringsman.  

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll. 
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4. Fastställande av dagordning. 

Styrelsen godkänner dagordningen. 

5. Ekonomi. 

Saldot på bankkontot är 430126,67 SEK och 205840 kr på fasträntekontot. Styrelsen lägger 

rapporten till handlingarna. 

6. Trappor i området.  

a. Trappan i serpentien är nylagd.  

b. Styrelsen beslutar att föreslå för årsmötet att åtgärda övriga trappor under 

verksamhetsåret 2025 samt del av stig mellan Västra Sundsskogsvägen och 

Kastetvägen.   

c. Styrelsen beslutar att investera i två skyltar “Trappa vinterväghålles ej” 

7. Städdag 

a. Vi uppskattar att ca 100 personer deltog. Vi tackar er för väl utfört arbete! 

b. Saker som återstår: Stora lekplatsen behöver tvättas. (Det tar vi på vårens 

städdag) 

8. Ny tillfälliga fartgupp vid Östra Sundskogsvägen 

a. Guppen på Östra sundskogsvägen vid korsningen Byhagsvägen är monterade 

klara. 

b. Guppet inne på Byhagsvägen placerades fel och ska flyttas till nedre delen av 

Östra Sundskogsvägen.  

9. Årsmötet 2025 

a. Datum:13 mars kl 18:00  

b. J-O undersöker möjligheten att boka lokal i Stadshuset. 

10. Ej avslutade punkter:  

a. Avstängd stig mellan vita husen. 

i. Nya ägaren till fastigheten 1:149 avser att upprätta ett nytt staket och 

återställa stigens säkerhet. 

ii. Bygglovsärendet pågår. 

b. Områdesbelysning 

i. Upphandling av ny leverantör för armaturer och underhåll av belysning 

är på gång. Per leder det arbetet. Två leverantörer är på väg in med 

offerter. 

11. Städdag: Våren städdag lördagen den 12 april.   



   

 

   

 

12. Övrigt. 

a. Infobrev - Välkommen till området  

i. Styrelsen beslutar att ta fram ett välkomstbrev till nya boende. HB tar 

fram ett utkast till nästa möte.  

b. Container - Förvaring  

i. Styrelsen beslutar att till nästa möte undersöka pris för 10 fot 

container. Per Böe ansvarar. 

13. Nästa möte 

a. Måndag den 15/1 - 25 kl 18:30 hemma hos Jasmine.  

Inga övriga frågor. 

Jan-Ove Lundqvist Ordförande____________________ 

Per Böe Justeringsman __________________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 
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